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Nr. 77 BRIEF VAN DE STAATSSECRETARIS VAN VOLKSGEZONDHEID,
WELZIJN EN SPORT

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 2 maart 2009

Op 23 januari jl. heeft de vaste commissie voor VWS mij verzocht om de
regeling voor liggend vervoer aan de Tweede Kamer te doen toekomen. In
reactie hierop kan ik u melden dat de huidige situatie zo is dat voor
mensen die liggend met Valys vervoerd moeten worden een maatwerk-
oplossing geboden wordt. Voor een drietal personen is deze maatwerk-
oplossing inmiddels gevonden. Zeer recentelijk heeft zich nog een
pashouder gemeld die liggend met Valys vervoerd moet worden. Ook
deze persoon zal ik een maatwerkoplossing bieden.

Daarnaast ben ik aan het bekijken of een meer structurele oplossing voor
liggend vervoer noodzakelijk is. Belangrijk vraagpunt daarbij is waar de
grens ligt van wat mogelijk is. Valys is geen ambulancevervoer en heeft
geen (medische) begeleiders «aan boord». Of een «regeling» nodig is, is
verder afhankelijk van hoeveel mensen het betreft. Als het immers om een
beperkt aantal mensen gaat, werkt het principe van maatwerk goed.

Ik zal bij dit vraagstuk en eventuele afbakeningsvragen ook nadrukkelijk de
gebruikersorganisaties betrekken. Verder heb ik contact met Connexxion,
de Inspectie voor Verkeer en Waterstaat, de Dienst Wegverkeer (RDW), het
Centraal Bureau Rijvaardigheidsbewijzen en gemeentes.

Ik zeg u toe dat ik u van toekomstige ontwikkelingen op de hoogte zal
stellen.

De staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
M. Bussemaker
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